
Valoració de l'Assemblea Salvem l'Auir sobre la manifestació del dissabte 23 d'agost  
 
Des de l'Assemblea Salvem l'Auir volem agrair l'èxit de la convocatòria de la manifestació que ha                
transcorregut pel Passeig Marítim de la platja de Gandia el dissabte 23 d'agost. Segons els nostres                
còmputs, al voltant d'unes 2500 persones han participat de manera reivindicativa i festiva, sense deixar de                
cantar eslògans a favor de l'Auir i en contra de l'especulació i el model urbanístic i econòmic que ens ha                    
conduït a la crisi actual.  
El bloc unitari de la manifestació cívica ha fet explícit el rebuig de la ciutadania al projecte d'urbanització de                   
la platja i la devesa de l'Auir i del Racó de Tomba, alhora que ha reivindicat una posada en valor                    
d'aquestos espais, mitjançant la creació d'espais naturals protegits.  
Els membres de l'Assemblea hem anat explicant a totes les persones interessades la problemàtica de l'Auir                
i els intents del govern de Gandia de destruir l'única platja verge que ens resta a la Safor; entre ells molts                     
turistes que ens han expressat el seu suport. 
Animem la ciutadania a continuar mobilitzant-se políticament i participar en les assemblees obertes per la               
defensa de l'Auir o seguir-nos en les xarxes socials, així com en altres plataformes i moviments socials que                  
funcionen a la ciutat i a la comarca i que lluiten per una societat més justa. 


